
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 0 5  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 08.02.2023 г 

Днес, 08.02.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

 

Заседанието по т. 1 се води от д-р Веселив Милев. 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-1342/02.02.2023 г. относно даване 

на съгласие за сключване на Меморандум за сътрудничество относно общи усилия 

и действия с цел подкрепа на пострадалите от домашно насилие между общински 

болници и фондация „Асоциация Анимус“. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



Д-р А. Койчев – Предметът на доклада е ясен. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за 

 

Заседанието по т. 2 се води от Милка Христова 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК66-891/23.01.2023 г. относно даване 

на съгласие Униврситетска първа многопрофилна болница за активно лечение – 

София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен 

материален актив 

Д-р Койчев – Колегите обосноваха нуждата. Всички си спомняте, че Първа градска 

беше единствената ни болница, която имаше и реанимационно отделение, което беше 

запълнено на 100% през цялата Ковид-пандемия, почти цели две години, което доведе 

до амортизация. Колегите наистина имат нужда от това. Вчера на финансова комисия 

беше подкрепено с един въздържал се. Г-н Пенев имаше въпроси относно цените. Това 

е въпрос на обществена поръчка и каква цена ще се постигне. Мисля, че за нас е по-

важно да подкрепим институционално усилията на болницата. Колегите ще проведат 

процедурата и ще закупят със собственис редства най-добрия апарат. И трие оферти 

бяха за висок клас апарати. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 



Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

 

Заседанието по т. 3, 4, 5, 6 и 7 се води от Ирина Йорданова. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-602/2/25.01.2023 г. относно даване 

на съгласие „Диагностично-консултативен център ХХV-София“ ЕООД да закупи 

и изгради със собствени средства дълготраен материален актив – фотоволтаична 

централа 

Д-р Койчев – В този мандат това са добрите политики, които имаме. Това е третото 

ДКЦ, което стартира такава процедура. Ще има и още. Д-р Карамфилов обоснова 

нуждата, има разчети, има КСС. Той има програма за подобряване на енергийната 

ефективност. Това е само първата стъпка по нея. 

 

М. Христова – Входирани са преди нова година доклади за подмяна на дограмата на 

това заведение със собствени средства. Изграждането на фотоволтаичната централа би 

се обезсмислило или ще се намали ефектът, ако не бъде подменена дограмата. При 

последната буря изхвърча един прозорец. Там са сменени частично някои прозорци, 

където има нужда. Нека разгледаме и този доклад и двете сМР да вървят успоредно, за 

да има синергиен ефект. 

 

Д-р Койчев – Аз съм го разгледал писмото. Много скоро ще се разгледа и този доклад. 

Права сте, то вероятно ще залегне и в бизнес-програмата, която скоро ще представи на 

конкурс. Ще бъде направено. За фотоволтаиците трябват повече съгласувателнип 

роцедури, затова минава преди тях. 

 

Д-р Барбалов – Д-р Койчев е прав, едното става доста по-бързо от другото, така че ако 

сега се вземе решение за фотоволтаици, дограмата в оперативен порядък ще може 

много по-бързо да се реши, докато трае другата процедура. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

 



По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-623/2/02.02.2023 г. относно даване 

разрешение на Втора специализирана акушеро-гинекологична болница за 

активно лечение „Шейново“ ЕАД да сключи споразумение по гр. д. № 9658/2011 г. 

по описа на Софийски градски съд. 

Д-р Койчев – На всички комисии, които в момента го докладвам – да разсеем всякакви 

съмнения и предположения, това не е за случая с размяната на двете бебета. Това е по 

едно старо дело. Ако си спомняте, тук председателят на Съвета на директорите ни 

изложи делото, което болницата е спечелила. Това е уточнение и за хората, които ни 

слушат, да не остават с грешно впечатление. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА22-МЦ29-576/3/02.02.2023 г. относно 

отпускане на заем от Столична община на „Дентален център II - София“ ЕООД. 

Д-р Койчев – вие също сте в течение, благодарение и на ресорния заместни-кмет, и на 

дирекция „Здравеопазване“, това е последната стъпка, с която ние ще избягаме от 

нещо, което не обичаме да правим – това е ликвидация. Така че ще спасим денталния 

център, ще се разплатят с хората, които са там. Да се надяваме, че няма да излязат 

някакви скрити задължения. 

 

Д-р Барбалов – Знаете, че още при вливането на двата центъра това беше поет 

ангажимент към ръководството на обединения вече дентален център, че ще се направи 

всичко възможно да се погасят задълженията на обединеното дружество, което 

наследява в резултат на обединението. После беше уточнено от ДЦ ІІ това, което се 

получава от сливането на ДЦ VІ, вътре са включени всички задължения, които са 

констатирани. Бих предложил да го подкрепите, за да може по-нататък вече да работи 

обединеният дентален център. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 



За 6 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-20/2/02.02.2023 г. относно 

предоставяне на целева субсидия на „Диагностично-консултативен център  XVI - 

София“ ЕООД, като лечебно заведение, което се намира в район с повишен 

здравен риск. 

Д-р койчев – самото заглавие на доклада изчерпва всичко. Много пъти сме говорили за 

големия брой неосигурени, социалният статус на хората, не им позволяващ да 

получават медицинска помощ на други места. Това заведение изпълнява много важна 

здравна о сицална помощ. Това е поредният доклад, с който ние им гласуваме 

субсидия. Това е част от нашия устойчив ангажимент. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

 

По т. 7 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-59/2/02.02.2023 г. относно даване 

съгласие „Диагностично – консултативен център XI - София“ ЕООД да закупи със 

собствени средства дълготраен материален актив, нова система за дигитализиране 

на рентгенови образи. 

Д-р Койчев – Спомняте си, г-жа Ветимова на предното заседание обясни мотивите. Ще 

ги припомня накратко – със смяната на електроразпределителното дружество новото 

ЕРП сложи собствени трансформатори. CR-системата е почнала да дава дефекти и на 

практика се оказа, че не може да се използва, изгоряла е. Активът не е с висока 



стойност, но е абсолютно необходим за работата, няма как да се върши качествена 

диагностична услуга, нито да се отчитат пътеки към СЗОК. Вчера беше подкрепен на 

финансова комисия. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова - за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова - за 

 

По т. 8 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-18/11.01.2023 г- относно даване на 

разрешение на „Топлофикация София“ ЕАД за сключване на съдебна и/или 

извънсъдебна спогодба, с която се опрощава дълг на УМБАЛ „Александровска“ 

ЕАД 

В заседанието участват проф. Йонков – изп. директор на болинцата и г-жа Таня Симова 

– гл. счетоводител. 

 

Д-р Койчев – В качеството си на председател ще говоря, но и като дългогодишен лекар 

над 30 години в Алекснадровска болница. Те ще обосноват искането. Целта е 

болницата да излезе от тежкото финансово състояние, без сегашният управлески екип 

да има някакво отношение към това, той се бори с последствията. Аз съм получавал 

такова писмо от прдишния изп. директор, когато нямаше условия по този заем, и тогава 

съм отговорил, че всички абонати на Топлофикация са развнопоставени и в правата и 

задълженията си. Сега ситуацията е променена, имаме налице ясно отправено 

прдложение. Срещнали са се колегите с финансова комисия, обосновавали са го, 

срещнали са се и с кмета. Тяхното писмо е изчерпателно написано, така че имате 

възможност да се изкажете, ако имате мнение. Аз, без да се тълкува като конфликт на 

интереси, не мога да не подкрепя болницата, в която работя толкова години, и усилията 

на екипа на лечебното заведение да се опита да сключи извънсъдебна спогодба. 

 

Проф. Йонков – Принципът на взимането на заема, беше доста усложнен, за да бъде 

твърде прозрачен. Заемът е уговорен с държавата от предходното ръководство. Поради 

една или друга организационна причина, свързана с вътреорганизационни неуредици, 

донякъде с проблеми покрай прозрачността на отпускане, беше доста трудно спечелен 

от нашето ръководство пред правителството. В него, в заемът, това, за което ние 

молим, е предварително заложено и финансово сравнено със счетоводните документи 

на болничното заведение. Уговорено и проверено е няколко пъти във финонсовото и 

здравното министерство. И когато беше отпуснат заемът, преведен в банкова сметка, 



започват нашите ангажименти, за да го обслужим, по различните пера. Това е 

историята на днешната просба към вас. 

 

Т. Симова – Искам да запозная присъстващите, може би те знаят и от нашето писмо – 

молбата, която сме отправили, е по повод задълженията, които имаме към 

Топлофикация. Вече с право започват доста дела, предвид на просрочените 

задължения. И предложението и молбата е да се договорим извънсъдебно. Имаме 

налични пари, с които можем да погасим тези просрочени задължения, но при спазване 

на условията, заложени от Министерски съвет и после са прехвърлени в договора, 

който сме сключили с МЗ. И това условие е да се разплатим с кредиторите, към които 

имаме просрочени задължения, но само при условие, че сключим споразумение за отказ 

от лихви. И тук е разковничето, ние в писмото сме заложили, че към 31.12.2022 г., ако 

приемем, че просрочията са в размер на 1 478 143,28 лв. биха могли да бъдат изплатени 

в срок, какъвто договорим в споразумението само при сулови, че Топлофикация –

София се откаже от лихвите за този период. Това е нашето искане. Към настоящия 

момент иначе не бихме могли да изплатим задълженията и то изцяло в този размер. 

Другото, което ще трябва да последва – делата, които са образувани към настоящия 

момент – 13 на брой, ако не е образувано нещо друго, които са само за лихви, ако е 

възможно да се стигне до споразумение, тези дела да бъдат прекратени, като болницата 

ще поеме всички разноски, които са направени за делата, както е по право – държавни 

такси, юрисконсултски възнаграждения. 

 

М. Христова – Доколкото разбирам, това са делата за лихвите. Освен тях има и други 

ли? Те всички са от 2021 и 2022 г. 

 

Т. Симова – Общият сбор е 13. Всички те са за лихви. 

 

М. Христова – Тук не е приложено копие от ПМС. До какъв период са условията на 

заема? Т.е. да не бъдем изправени пред същата хипотеза след време? Болницата успява 

ли да погаси текущите си задължения? 

 

Т. Симова – Не съм готова да отговоря. Не мога да кажа в момента как се разплащаме. 

Не съм се поинтересувала. 

 

М. Христова – За нас е важно, като иззлезете веднъж, да си вървите по правия път, да 

не се окажем след година в същата ситуация. 

 

Проф. Йонков – Надяваме се това да не се случи така. В момента начинът, по който 

осчетоводяваме движението на болницата и финансовото състояние, от няколко дни 

последните разчети показват, че би трябвало да можем да си платим последното 

задължение, което имаме. Ако приеме обаче, че това ще се плати от заема. 

 

М. Христова – Би следвало да го насочим към финансова комисия, но да посочим краен 

срок, който това споразумение да обхваща. Няма как да бъде за бъдещи задължения, 

които да бъдат неопределени в периода. Предполагам, че колегите от финансите ще ви 

поискат документите.  

 

Проф. Йонков – Ние вече бяхме при тях. 

 



Т. Симова – Общите задължения към сащата дата са 1, 575 млн.лв. Можем да плащаме 

само просрочията. Ние трябав да договорим споразумение за изплащане на сумата като 

просрочие, отказ от лихвата и да договорим срок за плащането на просрочието. Би било 

предмет на друго споразумение, ако договаряме срок за плащането на текущите 

задължения, които са нови и срокът е нов. Със средствата от заема можем да плащаме 

само просрочия. 

 

М. Христова – Имах предвид всичко, което е текущо и в периода, за който се сключи 

споразумението, да бъде упоменато в доклада. 

 

Т. Симова – Аз и сега имам решенията на МС. 

 

Д-р Койчев – Ние ще изразим становището на финансова комисия, ще се съобразят с 

предложенията от г-жа М. Христова. Решението е безпрецедентно. 

 

М. Христова – това е на ръба на закона, но е акт за сапасяване. От тази гледна точка 

мога да го приема. 

 

Проф. Йонков – Лихвата сега е 5 %, можем да я платим. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 9 от дневния ред: Докладна записка № СОА23-МЦ29-73/26.01.2023 г. за 

вземане на решение за гратисен период от една година за изплащане на 

задължение по договор за заем 

Д-р Спасова е входирала докладна записка за изплащане на задълженията по договор за 

заем. 

 

Д-р Спасова – Всички лечебни заведения се намираме в затруднено положение във 

връзка с поскъпването на енергоносителите. Ние имаме задължения към Топлофикация 

и ЧЕЗ, които датират от 2011 г. Със заема от 300 000 лв сме изплатили всичко, което е 

необходимо, на бившия ЧЕЗ, а към Топлофикация имаме около 130 000 лв, които са 

лихви и такси по съдебни дела. Останалите месечни суми, които трябва да плащаме, го 

правим редовно, плюс сума от 1650 лв. месечно допълнително да се плаща на 

Топлофикация. Във връзка с всички проблеми, които имаме, желаем да има 

едногодишен гратисен период, в който да поемем въздух и да успеем финансово да се 

стабилизираме, ако е възможно. 

 

Д. Барбалов – В момента текат конкурси за управитли и може би им е неудобно да си 

кажат реалната ситуация. Това, което бих препоръчал, е на следващото заседание на 

комисията да ви предоставим справка за всички отпуснати заем към всички болници и 

ДКЦ. И вие да кажете за кои, ако не за повечето, аз предлагам за всички, да направим 



капитализация, за да не се мъчим от сесия на сесия. Не им у удобно да кажат, че 

ситуациите са сложни. 

 

Д-р Койчев – Удачно е това, коетоп редлагате. 

 

М. Христова – Не е в точката, но е свързано с това лечебно заведение, към което имаме 

дълг – миналата седмица на заседание на СУСОРФ разгледахме доклад за финансиране 

на ремонт на ВиК системата на ДКЦ ХІ, което е в лошо състояние. Д-р Спасова има 

докладна от декември месец за ремонт на ВиК системата, която е в изключително лошо 

състояние. Те нямат даже топла вода в част от кабинетите. За моя изненада лицето от 

дирекция Здравеопазване заяви, че там не могат да се правят частични ремонти, я 

цялостният ремонт е за доста сериозна сума. Тогана помолих да изпратим искане към 

Софинвест, което да направи съответната КСС и да ни каже дали е възможно ремонтът 

да се извърши на части, като се започне от най-сериозните проблеми, т.е. да бъде 

изпълнен на етапи. Това е от изключително значение. До ден днешен три от 

стоматологичните пракитки не желаят да плащат консумативи по нашата наредба, нито 

да плащат наеми, проблемът се търкаля между районната администрация и д-р 

Спасова. Проблемът стои нерешен от години. Молбата ми е да насочим проблемя с 

ВиК инсталацията към Софинвест за проучване. 

 

Д-р Спасова – Най-големият проблем е с хоризонталната инсталация. Извикала съм 

вещо лиц, което ми каза, че това е възможно да се направи. Вертикалната водопроводна 

и канализационна мрежа със собствени средства ефективно я подменяме. Но 

хоризонталната е 3 цола, трябва да има фирма и апаратура, за да може да се смени тази 

хоризонтална система. Това е възможно, трябва да се направи оценка за цената, да се 

подмени хоризонталната част. За другата ние ефективно се грижим. До момента от НГ 

до сега съм похарчила за запушване на дупки, скоби от 120 до 150 лв. и толкова е 

трудът. За м.г. съм похарчила 10 000 лв само за запушване на дупки. И сградата не е в 

капитала на дружеството. Поставила съм въпроса и пред районния,кмет, те казват, че 

общината трябва да им отпусне средства, защото те не разполагат със свободни такива. 

 

Д-р Койчев – Това, което предложи д-р Барбалов и М. Христова, ще преминем към 

осъществяването му. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 10 от дневния ред: Писмо № СОА23-МЦ29-84/02.02.2023 г. относно проект на 

конкурсна документация за отдаване под наем на обект, състоящ се от помещения 

№ 28 и № 29, находящи се на І-ви етаж в сградата на ДКЦ V-София ЕООД 

Д-р Заяков – Това е поредният конукрс за отдаване под наем на кабинети за 

стоматолози, два съседни кабинета, с обща площ 46,96 кв.м. с прилежащите части, 

общо 101 кв.м. с първоначална месечна наемна цена от оценител 638 лв. Ние сме 



сложили 640 лв без ДДС. С ДДС 768 лв. кандидат-наемателят изглежда сериозен човек, 

ща направи подобрения. С повче от един стоматологичен стол са. Ако разрешите, кще 

проведем конкурса за пет години. Ако той спечели, ще бъде добър наемател. В 

конкурсната документация е посочено, че помещението ще се отдава под наем за 

лекари по дентална медицина. На въпроса на г-н барбалов колко лихви сме платили 

към Топлофикация – по старите задължения до 2017 г. не сме платили нищо и всяка 

година се трупат по над 20 000 лв. лихви. През периода, в който аз съм бил управител 

на ДКЦ, 2019-2020 г. сме плащали до 3 400 лв на година. Имахме едни по-бавно 

обслужени задължения, лихвите се начисляваха и сме ги плащали. През периода сме 

платили лихви, но сме изчистили цялото задължение от момента, от който аз съм 

управител. 

Д-р Койчев – Ще изпратим за доклад. 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Писмо № СОА23-ТД26-1106/23.01.2023 г. за даване на 

разрешение за закупуване на автоклав със собствени средства 

Д-р Попов – Молбата ми е за съгласието ви да закупим нов автоклав в ДКЦ, 

разполагаме с такъв от над 30 години, амортизиран е до крайност. Няма резервни части, 

не може повече да се поддържа. Имаме предписание от РЗИ да закупуваме еднократни 

спекулуми, това е икономически неизгодно, затова сме намерили подходящ автоклав на 

стойност 14 500 без ДДС. Моля за съдействие за неговото закупуване. 

 

Д-р Койчев – Ще подготвим доклад. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 12 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-83/01.02.2023  г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 06.02.2023 г., 10.00 ч. 

 



 

Комисията приема за сведение, тъй като датата е отминала. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 13 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-77/27.01.2023  г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 21.02.2023 г., 10.00 ч. 

 

Комисията определя д-р Антон Койчев. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 14 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-86/03.02.2023  г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия – 17.02.2023 г., 10.30 ч. 

 

Комисията определя д-р Антон Койчев. 

Яна Тодоранова обърна внимание на това, че в Наредбата е записано, че в конкурсите 

участват представители на ПК по ЗСП и на ПК по ИСДТ. Ако това не се прави, трябва 

да се преосмисли наредбата. 

Д-р Койчев каза, че ще говори с председателите, права е, но никога не остават 

конкурсите без представители. Ще информира комисията кака е протекъл този диалог. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 15 от дневния ред: Доклади за СФУК №№ СФИ22-ТД26-

7787/1/05.01.23г.,СФИ22-ТД26-7787/3/06.01.23г., СОА22-ДИ04-4450/25/16.01.23г., 

СОА23-МЦ29-31/16.01.23г., СОА23-МЦ29-33/16.01.23г., СФИ22-ТД26-

7787/5/16.01.23г., СФИ22-ТД26-7787/7/16.01.23г., СФИ22-ТД26-7787/12/17.01.23 г., 

СФИ22-ТД26-7787/13/17.01.23г., СФИ22-ТД26-7787/15/17.01.23г., СФИ22-ТД26-



7787/16/17.01.23г., СФИ22-ТД26-7787/17/17.01.23г., СОА23-МЦ29-52/18.01.23 г., 

СФИ22-ТД26-7787/20/18.01.23 г., СФИ22-ТД26-7787/21/18.01.23г.,СФИ22-ТД26-

7787/23/19.01.23 г., СФИ22-ТД26-7787/24/19.01.23г., СФИ22-ТД26-7787/25/19.01.23г., 

СОА22 - ДИ04 – 4450 /36/20.01.2023г.,СОА22-ДИ04-4450 /37/ 20.01.2023 г., СФИ21-

ТД26-6757/40/20.01.2023 г., СФИ22-ТД26-7787/29/20.01.2023 г., СФИ22-ТД26-

7787/30/20.01.2023г.,СФИ22-ТД26-7787 /31/20.01.2023 г., СФИ22-ТД26-7787 /32/ 

20.01.2023 г., СФИ22-ТД26-7787/36/20.01.2023 г., СФИ22-ТД26-7787/37/23.01.2023 г., 

СФИ22-ТД26-7787/38/24.01.2023 г., СФИ22-ТД26-7787 /39/24.01.23г., СФИ22-ТД26-

7787/40/24.01.23г., СФИ22-ТД26-7787/41/24.01.23г., СФИ22-ТД26-7787/43/26.01.23г.

  

Комисията приема докладите за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 16 от дневния ред: Отчети №№ СОА23-МЦ29-72/25.01.2023 г., СОА23-ГР94-

383/26.01.2023 г., СОА17-ГР94-4953/37/27.01.2023 г., СОА21-МЦ29-

292/7/27.01.2023г.,  СОА21-ТД26-5000/3/30.01.23 г., СОА20-МЦ29-513/9/31.01.23 г., 

СОА22-МЦ29-205/3/31.01.23 г., СОА22-МЦ29-210/3/31.01.2023 г., СФИ22-ТД26-

144/643/31.01.23 г., ДФИ22-ТД26-144/654/31.01.23 г. 

Комисията приема отчетите за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК66-1439/06.02.2023 г. относно 

заемообразно отпускане на средства за разплащане на разходи по Проект № 

BG05M9OP001-2.019–0027-С01 „Предоставяне на седем нови социални услуги в 

общността за деца и семейства на територията на Столична община” 

М. Йовчева – СО през 2021 г. реализира проект за седем нови социални услуги, това са 

дневни центрове за деца с тежки множествени увреждания, дневни центрове за деца с 

увреждания в по-лека степен и центрове за обществена подкрепа за подкрепа на 

семействата на децата. Проектът е с много голямо социално значение. В момента се 

реализира, като инфраструктурата по този проект е изградена по ОП „Регионално 

развитие“, така че този проект е продължение на първия. В момента имаме 

нобходимост от заемообразно отпускане на тези до 500 000 лева, тъй като трябва да 

извършим плащания за дейности по проекта, както и заплати на хората, работещи в 



социалните услуги. След края на проекта ще се възстановят средствата в бюджета на 

направлението. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова – за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Владимир Митов - за 

Яна Тодоранова – за  

 

По т. 2 доп. от дневния ред: Писмо № СОА23-НЦ62-46/1/21.01.2023 г. относно 

оказване на подкрепа по програмите на Уницеф за децата на България 

Д-р Койчев – Мисля, че всички сме наясно, винаги сме ги подкрепяли. Това не е 

доклад, смятам, че нямате против да го отразя така в писмото до Уницеф. 

 

Комисията дава съгласие за провеждане на рекламна кампания в метрото. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
6 

За 6 

Против  

Въздържали се - 

 

 

По т. 17 от дневния ред: Разни. 

1. Д-р Койчев предстаи благодарствено писмо от жена, лекувана в ІV-та МБАЛ към 

екипа на д-р А. Иванов и към хирургията. Една благодарна пациентка е решила да 

изрази писмено благодарността си. 

2. Д-р Чеуз запозна комисията с тема, касаеща МЦ ІХ. Касае за отпускане на финансови 

средства за погасяване на задължения на центъра към електроразпределителното 

дружество. Паодадено е към ЧСИ. Дружеството няма управител от две години, д-р 

Лалев се замозаличи. При направените опити да бъде влято в друго, опитите са 

неуспешни. То се е заличило и самоликвидирало като дружество по ЗЛЗ. Цялата 

документация по задълженията е препратена на кмета на района. Сградата е на район 

„Сердика“. Той ни връща цялата преписка, защото няма пари. Молбата е комисията да 

разреши администрацията на СО да се заплатят тези задължения, предвид на това, че 



вътре има джи-пита и двама стоматолози. Таргетната група е достатъчно обемна и при 

тези минусови температури за зла беда ще спрат тока. Това е поредното обаждане. 

Лично на мен ми звънят от ЧЕЗ. Мисля, че сумата е около 40 000 лв. Но това е в 

годините с просрочия и незаплащане. Молим за вашето разрешение да бъде отпусната 

целева субсидия, за да се заплати тока. 

М. Христова – А наемателите плащат ли си тока? 

М. Чеуз – Постъпи това питане също. Там няма управител. Има една счетоводителка. 

Имаше една лекарка-офталмолог, която си намери друга работа, тъй като те не 

функционират като дейност, няма кой да отчита дейност към СЗОК, не отговарят на 

нито едно изискване за лечебно заведение. Дейността като структура е финализирана 

още през миналата година. Няколко напомнителни писма имаме от НЗОК, но още МЗ 

не ни е сезирало, да ни ликвидират окончателно. Счетоводителката отключва, 

заключва, пази документите в сградата и отговаря, че тя събира по някакъв механизъм 

дължимите консумативи. Не мога да кажа на какъв принцип и на какво основание, не 

мога да водя счетоводна дейност. Тя казва, че дава някакви финансирания на тиз, които 

стоят – охранителка, чистачка и тя. На практика това дружество не съществува още със 

заличаването на управителя. Имат няколко акта, които са пряко към управителя от 

Касата, когато изчезнаха досиетата и бяха станали публични лични данни на пациенти. 

Предлагам да се вземат администритавни мерки съгласно закона и да другото е да се 

заплати тази сума, тъй като рискуваме да спрата тока и ще имаме проблеми по 

отношение на пациентите, които не са виновни.  

Д-р Койчев – Няма да оставим никой да връзне. Но другото е да пристъпим към 

ликвидационна процедура. Това отдавна говорим, спорим, но всички опити да вдъхнем 

живот, останаха безуспешни. 

Я. Тодоранова – Трудно биха били успешни, тъй като преди доста врме говорихме, че 

каквито и други проблеми да има здравонто заведение, първи по ред е състоянието на 

сградата. Преди да започне нашият мандат, бяха инвестирани пари в това да се обнови 

покривът, което е един от задължителните елементи за съхраняването на сгардата, но 

не единствен. Дупки в стените, непроходима ВиК система, архаична отоплителна 

система, т.е. първо по ред трябва да се вземе решение как сградат да бъде приведена 

във вид, годен за използване и след това да се мисли какво се случва с дружеството, как 

се възражда така че да осигури дом на специалист и джипита, за да обслужват хората в 

района. 

Д-р Койчев- Процесите трябва да вървят успоредно. Има идея как да се вдъхне нов 

живот и хората да имат медицинско обслужване. Много от работещите търсят други 

мста. Целевата субсидия я разглеждаме като жест към хората, да не се спира тока, да не 

мръзнат. Казусът не е само на комисията изцяло. На нас се е паднало да вземем 

решение за стартиране на ликвидационна процедура успоредно с подобряването на 

сградата. 

Д-р Милев – Миналият мандат имахме готови предложения за направата на модулни 

системи, цената беше добра, но се вдигнаха на бунт, имаше страшни репортажи, 

въпросът щеше да бъде решен кардинално, но джипитата не се съгласиха. 

Д-р Койчев – Нали нямате нищо против да се отпусне тази субсидия. Но не може да не 

питаме човека, който отговоря да отпуска субсидии. 



Д-р Барбалов – Не става въпрос за субсидия, защото задължението формално е на 

района. Ние ще трябва да платим тока през района, който е консумация на тези, които в 

момента ползват сградата. 

М. Христова – това ще стане като лавина. Оказва се, че районът нищо не получава, а 

тези си плащат заплати. Акот трябва, да се назначи общински служител, а тия хора да 

се освободят. Иначе се получава, че работи като „часпром“, а пък ние плащаме. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 13.15 часа. 

Протоколът е изготвен на 09.02.2023 г. 
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